
Vimmerby biodlarförening 

Protokoll fört vid styrelsemöte torsdagen den 18/1-2024 klockan 18:00 

vid Alsta 125, Vimmerby. 

 

Närvarande: Isabell Karlsson, Kjell Ekelöf, Ragnar Lunde, Sofie Olsson. 

 

§1. Mötets Öppnande. Ordförande Isabell Karlsson hälsade mötesdeltagarna välkomna 
och förklarade mötet öppnat. 

§ 2 Till sekreterare väljs Isabell 

§ 3 Föregående protokoll. Ragnar och Isabell har varit på banken och ordnat enligt beslut 
från konstituerande möte att det finns två som är firmatecknare och kan göra 
bankärende. 

§ 4 Planering aktiviteter.  

-Torsdagsträffar fortsätter som vanligt. Diskussion fördes angående en ansvarig för 
bigården. Tidigare fanns det en person som höll lite ordning i verkstad och slungrum. 
Senaste tiden har ansvaret varit delat mellan alla medlemmar. Det finns dock ett behov 
av att några personer har ett övergripande ansvar att se till att det är lite ordning i våra 
utrymmen. Tanken är att de som är ansvariga har som uppdrag att se till utrymmena och 
planera för när medlemmarna ska hjälpa till städa/rensa osv. Det är alltså inte tanken att 
de som är ansvariga ska göra allt själva. Ordförande mailar ut en intresseanmälan.  

- Det bestäms att två aktiviteter ska genomföras under året. En aktivitet för 
medlemmarna och en aktivitet som riktar sig till allmänheten. 

-Förslag på drottningodling. Detta har gjorts på försök tidigare. Finns ett behov av 
struktur för att genomföra det. Isabell skriver en plan. Lämplig tidpunkt för start är i 
slutet av maj, början av juni med 4-5 träffar. Frågeställning kring vem som ska hålla i det. 
Förslag på att Kjell håller i det, dock ej fastställt. Isabell skickar ut mail för 
intresseanmälan. 

- Som förslag på utåtriktad aktivitet läggs att delta på marknad eller annat evenemang.  
Isabell och Sofie kollar efter marknad eller evenemang. Tanken är att visa upp 
föreningen och få upp intresse för biodling samt att öka medlemsantalet. Isabell kollar 
upp möjligheten till att göra en roll-up för reklam/info om föreningen. Det ska finnas en 
visningskupa som man kan ha med att visa. 



-Det finns behov av en städdag på våren med korvgrillning. Planeras upp på ett 
styrelsemöte närmare.   

§ 5 Övriga frågor  

Genomgång av ekonomi. Ekonomin är god.  

I början av februari lämnas ramarna för rensning. Isabell och Kjell åker med det.  

Ragnar och Sofie berättar om mötet ”Vimmerby föreningsliv tillsammans”. 
Sparbankstiftelsen meddelar att man kan ansöka om att ha en hjärtstartare. Sofie kollar 
möjligheten.  

§. 6 Mötet avslutas. Ordförande tackar för visat intresse.   

 

__________________________  _______________________ 

Ordf. Isabell Karlsson   Sekreterare 


